
 
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 
                 

     
 

Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 
č. 3/2015 ze dne 23. června 2015 

 
Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK):  10 (viz prezenční listina) 
       za studentskou komoru (dále jen SK):    2 (viz prezenční listina) 
                              
Omluveni:      Irena Slavíčková, Jana Šťastná, Sandra Vítková 
  
Hosté: prorektorka Mgr. Alena Štěrbová, prorektor Ing. Miloslav Reiterman, prorektor  

doc. Dr. Ing. Jan Voráček, CSc., vedoucí katedry zdravotnických studií PhDr. Vlasta 
Dvořáková, PhD. 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  
Ing. Oldřich Rambousek, Ph.D. účasten od projednávání 4. bodu programu od 16. 20 hod. 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Schválení Studijního a zkušebního řádu VŠPJ (materiály předložené prorektorem pro studium 

Ing. Miloslavem Reitermanem) 
3. Zpráva o jednání Akreditační komise MŠMT (prorektorka pro rozvoj Mgr. Alena Štěrbová) 
4. Informace k nové kvantifikaci (prorektor pro tvůrčí činnost doc. Dr. Ing. Jan Voráček, CSc.) 
5. Informace studentské komory AS (předseda Jakub Čermák) 
6. Různé:  

1. Zahájení 

Předsedkyně AS Ing. Irena Fatrová přivítala přítomné senátory a hosty, seznámila je s programem 
jednání a navrhla jako ověřovatele zápisu RNDr. Jiřího Šípa, Ph.D., Alenu Koblicovou a zapisovatele  
Miloslava Vytasila. Poté navrhla hlasovat o schválení ověřovatelů zápisu, zapisovateli a programu 
jednání. 

Hlasování: 
ANO = 10 NE = 0 ZDRŽEL SE = 1  SCHVÁLENO   
Všechny hlasované návrhy byly schváleny 

Ing. Irena Fatrová dále představila senátorům nové pracovníky kanceláře rektora a to vedoucího 
kanceláře pana Miloslava Vytasila, asistentku rektora Bc. Zuzanu Mafkovou  a referenta marketingu 
Ing. Tomáše Obrubu.  

2. Projednání a schválení Studijního a zkušebního řádu VŠPJ 

Členové AS obdrželi předem od prorektora pro studium Ing. Miloslava Reitermana Studijní a zkušební 
řád (SZŘ) v elektronické podobě. 

Prorektor pro studium Ing. Miloslav Reiterman zodpověděl předem zaslané dotazy senátorů týkající 
se čl. 11/2 (Zápis předmětů), čl. 20 (Zápočet - uvádění počtu zápočtů) a čl. 21/9 (Zkouška – nejzazší 
termín odhlášení se ze zkoušky) SZŘ. Rovněž byly projednány drobné úpravy textu. 
Dále zodpověděl dotaz Dr. Šípa týkající se ukončení studia státní závěrečnou zkouškou, kdy student 
ještě nemá ukončeny všechny zkoušky a zápočty v rámci studia. Tato problematika je řešena Směrnicí 
ke státním závěrečným zkouškám, na níž odkazuje čl. 22/8 SZŘ.  



Akademický senát projednal a schvaluje Studijní a zkušební řád VŠPJ.  

Hlasování: 
ANO = 11 NE = 0   ZDRŽEL SE = 0  SCHVÁLENO   

3. Zpráva o jednání Akreditační komise MŠMT 

Prorektorka pro rozvoj Mgr. Alena Štěrbová seznámila přítomné s úspěšností VŠPJ při projednávání 
podaných akreditačních žádostí, kdy AK MŠMT doporučila udělení čtyřleté akreditace pro navazující 

magisterský studijní program Specializace ve zdravotnictví, obor Porodní asistence v komunitní 
péči v kombinované formě studia. V této souvislosti poděkovala vedoucí KZS  
PhDr. Vlastě Dvořákové, PhD. za přípravu matriálů pro AK. 

K udělení akreditace byl bez výhrad doporučen studijní obor Aplikovaná informatika, 
kombinované studium, a to na dobu platné akreditace prezenční formy tohoto oboru.  

Projednávání další akreditační žádosti o rozšíření formy studijního oboru Zdravotně sociální 
pracovník o kombinované studium je zatím přerušeno, neboť třeba ještě upravit počty 
kontaktních hodin výuky i praxe. 

Nový studijní program Aplikovaná technika v průmyslové praxi zatím nebyl schválen, ale po 
upřesnění formy a závazků personálního zabezpečení je možné, aby žádost byla projednána 
znovu na příštím zářijovém jednání Akreditační komise. Zcela v pořádku je obsah nového 
studijního programu, soulad profilu absolventa se studijním plánem, zabezpečení praktické 
výuky i popis uplatnění absolventů. 

Výsledek projednávání žádostí VŠPJ o nové akreditace lze považovat za velmi úspěšný. 

PhDr. Vlasta Dvořáková, PhD. informovala, že po nabytí právní moci rozhodnutí o udělení 
akreditace bude možno vyhlásit přijímací řízení pro cca 20 studentů. 

Ing. Irena Fatrová  poté poděkovala jménem AS vedoucí katedry zdravotnických studií  
PhDr. Vlastě Dvořákové, PhD. a doc. PhDr. Ladě Cetlové, PhD. za kvalitní přípravu materiálů 
pro akreditační komisi a dosažení prvního magisterského studijního oboru na VŠPJ. 

Akademický senát vzal na vědomí zprávu o jednání Akreditační komise MŠMT. 

4. Informace k nové kvantifikaci  

Prorektor pro tvůrčí činnost doc. Dr. Ing. Jan Voráček, CSc. seznámil přítomné s hlavními východisky 
a parametry nové kvantifikace, zaměřené zejména na řízení, plánování cílů na další rok, na jejich 
průběžné sledování a korigování. Je nutné se zaměřit i na externí projekty, vědu a komerční kurzy.  

Stávající směrnice upravující kvantifikaci je nadále platná, je nadále používána vedením k řízení VŠ 
a zejména je východiskem pro připravovaný nový systém hodnocení výkonu akademických 
pracovníků.   

Opakovaný dotaz, již dříve položený senátorem RNDr. Jiřím Šípem, Ph.D., ohledně umístění výstupů 
publikační činnosti akademických pracovníků VŠPJ na webové stránky školy, zodpověděl prorektor 
doc. Dr. Ing. Jan Voráček, CSc. vysvětlením, že požadavek je uložen již delší dobu na helpdesku, kde 
doposud nebyl vyřešen. O důležitosti řešení požadavků rozhoduje kvestor. 

Akademický senát vzal na vědomí informace k nové kvantifikaci. 

5. Informace studentské komory AS 

Předseda SK Akademického senátu VŠPJ Jakub Čermák informoval přítomné, že SK provedla mezi 
studenty školy výzvu ke studijní neúspěšnosti studentů, na kterou reagovalo elektronicky asi  
60 studentů. Výsledky výzvy byly předány předsedkyni AS Ing. Ireně Fatrové.  



Akademický senát bere na vědomí informaci ohledně realizované výzvy ke studijní neúspěšnosti 
a žádá vedení školy, aby se touto otázkou dále zabývalo. 

6. Různé 

 Ing. Fatrová seznámila senátory s termíny promocí od 13. 7. do 17. 7. 2015 – účast senátorů na 
jednotlivých obřadech bude řešena operativně podle stanoveného harmonogramu. 

 Jakub Čermák informoval přítomné, že studentská komora počátkem dalšího semestru bude 
pořádat seznamovací den pro nově přijaté studenty a požádal AS o spolupráci. 

 Předsedkyně AS Ing. Irena Fatrová  poděkovala předsedovi SK AS VŠPJ a dalším studentům ze 
pomoc při organizaci prvního ročníku soutěže „Účtování versus účetnictví“, pořádané dne  
3. 6. 2015 Katedrou ekonomických studií VŠPJ. 

Zasedání AS od příštího semestru budou probíhat ve středu od 14.00 hod. 

Další termín zasedání: bude sděleno dodatečně. 

Zapsal:     Miloslav Vytasil                         ………………..……………………………………..… 

Za správnost:   RNDr. Jiří Šíp, Ph.D.    .……………………………………………………….…   

                 Alena Koblicová    ………….……………………….……………….…….  

Předsedkyně AS: Ing. Irena Fatrová                           ………………………….…………………………….… 

 


